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Bronów' 29.09.2013

PRoToKoŁ Z ZBBRANIA

l.

WIEJSKIEGO W BRONOWTE

(zebranie odbyło się w dniu 29.O9.2OI3r. o godz.9]0 w małej sali oSP Bronów)

Zebraniu przewodniczył zgodnie z obowiązującym statutem sołeckim, sołtys Bronowa
Marian Derlich, który otworzył zebtante'

Na początku Sołtys ptzywitał biorącego udział w zebraniu Burmistrza Czechowic-
Dziedzic pana Mariana Błachuta, Przewodniczącego Rady Miejskiej pana Damiana
Żelazny, członka Zarządu Powiatu pana Stanisława Pietę oraz przybyłycń mieszkańców
Bronowa i przeczytał porządek zebrania (Załącznik nr 4) , który zatwierdzono w
głosowaniu j awnym j ednogłośnie.

W wyniku wpisanych na listę obecności 53 mieszkańców sołectwa zebtanie uzyskało
status zębr anl'a wazne go.

Przystąpiono do wyboru sekretarza zebrania. Z powodu braku kandydatów z pośród
uczestników zebtania Sołtys Zaproponował sekretarza rady sołeckiej pana Krzysztofa
Neter' który wyraził zgodę, kandydaturę przyjęto jednogłośnie.

Przystąpiono do wyboru Komisji Uchwał i Wnioskow. Zaproponowano kandydatow:
Andtzeja Borowski' Antoniego Dzida t Józefa Soszkę. Kandydaci zgodzili się i w
głosowaniu jawnym jednogłośnie powołano Komisję Uchwał i Wniosków.

Sohys Zaproponował głosowanie ws. nie odczy.tywania sprawozdania poprzedniego
Zębranla Wiejskiego z dnia 0611012012 tylko odczytanie Uchwał i Wniosków z tegoż
zebtania oraz o sprawozdania z działalności Rady Sołeckiej. Propozycję przyjęto
jednogłośnie.

Przystąpiono zatęm do odczytania Uchwał i Wnioskow z Zębrania Wiejskiego z dnia
0611012012 sprawozdanla z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej z ostatniego okresu
(Załączniknr 2)'

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu i sprawozdania z działalności
Sołtysa i Rady Sołeckiej. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. Wnioski nie
ztealtzowane z poprzedniego zębrania postanowiono powtotzyc w tegorocznych
wnioskach.

Sołtys odczytał propozycje do zadanBudzetu Sołectwa Bronów na2O74t:

dofinansowanie działalności Kola Emerytów i Rencistów
dofi nansowanie obchodów Dnia D ziecka
dofinansowanie utrzymania boiska sportowego
dofinansowanie o SP Bronów
do fi nans owani e organi zacji do Ży nek s ołeckich/gminnych
Dofinansowanie wykupu gruntów od państwa Twardzik na
cel publiczny

Razem
Propozycje przyjęto w głosowaniu: 1 osoba przeciw, 1 cisoba wstrzymała się.

10. Sołtys odczytałpropozycje d,o zadańBudzetu Gminy Czechowic e-Dziędzicena2Ol4r:

a) projektowanie i budowa nakładki asfaltowej na ul. Gajowej,
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b) rewita|lzacja kapliczki przydroŻnej na skrzyzowaniu ulic: A. CzyŻa, ks. Kunza i
Międzyrzeckiej,

c) projekt ściezki rowerowo-pieszej wzdłuŻ ulic Bronowskiej i A. CzyŻa,

d) budowa szatni dla UKS Rotuz,

e) rłrykup pola od pana A. Twardzik,

0 utworzenie etatu dróŻnika,

g) wykonanie monitoringu wsi,

Propozycje przyjęto w głosowani. 1 osoba wstrzymała się. Pozostał.e były za przyjęeiem
propozycji.

1 l. Przystąpiono do wysłuchania wolnych wniosków:

a) Pan Z. Stantsz Zaproponował przeznaczyć kwotę 27.000 zŁ z niew1lkorzystanych
pieniędzy tegorocznego budzetu na odnowienie sali oSP'

b) Pan B. Kopec zaproponował budowę chodnika wzdłuŻ ulicy Międzyrzeckiej,
powiększenia parkingu przy koŚciele parafialnym' budowę kaplicy cmentarnej,
naprawę ulic Gajowej, olchowej iPoprzeczne1,

c) Pan R Chromik ponowił prośbę o remont i asfaltowanie ulicy Szafirowej z
zaznaczeniem sprawdzenia własności gruntów przy tej ulicy,

d) Pan K. Karczyński zapyĄał o plany remontu ulic powiatowych w sołectwie,

e) Pani D. Habrzyk zap7Ąała o plany rozbudowy budynku Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego _ w odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował , Że w najblizszym
okręsie nie przewiduje się takiej działalności a najszybszym sposobem reallzacji tego
zamiaru jest wyprowadzenie lokatorów z budyŃu sąsiadującego ze szkołą,

f.1 Pan l.DzidazwrociŁ się z proŚbą o poprawę odpływu wody z ulicy Kolorowej,

g) Pan L. Telok Zaproponował adaptację ptzestrzeni nad salą gimnastyczną na potrzeby
szkoły jednak Pan Burmistrz odpowiedział, Że taka inicjatywa była juŻ podejmowana i
nie jest mozliwa,

h) Pan A. Krętosz zapy"tał o remont jak to określił ,,strategicznej drogi'' Bronów -
Landek.

12. osobnym puŃtem dyskusji była sytuacja z ptzyszłością ścieków w sołectwie. W
dyskusji:

a) Pan B. Kopec naświetlił funkcjonowanie róŻnych rozwiązań, które możnaby lub nie
zastosować w naszej wsi, chodziło o oczyszczalnje zanikowe i kontenerowe,

b) Pan K' Karczyński przedstawił sytuację w jakiej znalazł się Bronów po ominieciu go z
obszaru podle gaj ącego budowie kanalizacj|

c) Pan Z' Stanisz zwrocIł uwagę ze istniejącą infrastrukturę ściekowa przy większości
posesji jest nie v,rystarczająca na bezodpływową gospodarkę ściekami,

d) Pan Sołty zwroclł się do Pana Burmistrza z żądaniem ujednolicenia kosźów opłat za
ścieki w całej gminie - taki wniosek Zaproponowano i przegłosowano jako Uchwałę,

e) Pan Burmistrz przedstawił sytuację z budową kanalizacji w gminie oraz planami
ZwląZanyrfti z gospodarką ściekami w części Ligoty i Bronowa.

13. Sołtys odczytał propozycje do zadań BudŻetu Powiatu na2014r:

a) Projektowanie, budowa drogi wraz z ścieŻką rowerowo-pieszą ulicy Alojzego CzyŻa i
ul. Bronowskiej.
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b) Pruekazanie na Tzecz Gminy Czechowice-Dziedzice ulic powiatowych mających
charakter ulic gminnych

c) Wycięcie samosiejek w rowie przydroŻnym pTzy ul. Alojzeg o CzyŻa

d) odtworzenie rowu ptzy dr oŻnego wzdŁuŻ ulicy Bronowskiej

e) Likwidacja garbów na ul' A.CzyŻa

14. Propozycję do Budżetu Powiatu na rok 2014 skomentował w kilku zdaniachPan S. Pięta.
Jeśli chodzi o sytuację z drogą Bronów - Landek to naleŻy przystąpić do zaprojektowania
remontu tej drogijako pierwszy krok do reahzacji tego zadanta.

15. W wolnych wrrioskach ws. tematów ZwląZanych z powiatem:

a) Pan K. oleksiuk zapytał czy będzie naprawionaul.Pszczelarska,

b) Pan J. Stusek zapytał o sens remontów dróg i ulic powiatowych w naszej gminie jeśli
zarazustawia się na nich ogranlczenle prędkości do 40 km/h.

l6. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem propozycji do zadań Powiatu na rok ŻO14.
Propozycj e przyjęto j ednogłośnie.

17. Sołtys przedstawił propozycję udzielenia mu
środków finansowych jeśli będzie zachodz1ła
jednogłośnie'

18. Komisja Uchwał
załącznikiem nr
jednogłośnie.

19. Sołtys podziękował wszystkimzaprzybycie i na tym zebranie zakonczono.

zgody ptzez zebranię na przesunięcia
taka konieczność. Propozycję przyjęto

i Wniosków przystąplła do odczytania swojego protokołu. Zgodnie z
3. W głosowaniu protokół Komisji Uchwał i Wniosków przyjęto

Protokołował:

Neter Krzysńof _ SeĘĄy5z'Zebrania Wiejskiego'%ttŁ("r

w załączeniu:
Załącznikw 1

gości,
Załączntkru 2
sprawozdawczy,
Załączntknr 3
Załączniknr 4

- lista uczestników zębtania mięszkańców Bronowa oraz Zaproszonych

- sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za okres

- protokół Komisji Uchwał i Wniosków,
- porządek Zebrania Wiejskiego Sołectwa Bronów
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